
Teammøde administrationen d. 24. april 2024 

Deltager: Anne, Hanne, Birthe, Trine 

Afbud: Dianna 

Kantinen Gertie stopper som kantineleder. Der er ansat en ny, som starter efter 
sommerferien. Forhåbentlig kommer tallerknerne så frem igen. 
 

Elev 
 

Der er ansat en kontorelev i administrationen på 1. sal. Kan evt. hjælpe med 
nogle af vores administrationsopgaver, hvis der er noget vi ikke kan nå, nu 
hvor Dianna er lidt nede i tid. 
 

Mail og hockey osv. 
 

Der kommer mange mails fra Mathias om hockey, florball, fredagsbar osv. 
Det er fredag eftermiddag kl. 14. Hvis nogle ønsker at deltage, er det for 
egen regning udenfor arbejdstid. Tandplejen har åbent til kl. 15 om 
fredagen, og tiderne fredag eftermiddag er eftertragtede, så tidspunktet er 
ikke heldigt for os.  

Telefon Det kunne være godt at få en 3. mulighed på, når der ringes til vores 
hovednummer, så man kan vælge special- og omsorgstandpleje som 
mulighed nr. 3. Hanne taler med Monica om det. 
 

Telefon i sommerferien 
 

Der kan ikke ringes på vores normale nummer i sommerferien, men måske 
kan der laves omstilling til en mobiltelefon, eller der kan oplyses et 
mobilnummer på telefonsvareren. Hanne taler med Monica, Magnus og 
Jesper fra IT om det. 
 

Nødbehandling i sommerferien 
 

Regionens Tandlægevagt ophører fra 1.7.24. Der arbejdes på en anden 
løsning eller på at bevare Tandlægevagten. 
 

Info. til forældre om behandling op 
til sommerferien 
 

Forældrene bliver informeret om, at behandlingen godt kan vente til august. 
Det der haster, bliver forsøgt lavet inden ferien. Der er spærret i bøgerne til 
behandlinger. 
 

Indlæsning af data 
 

Der er lidt ulige fordeling på nogle af klinikkerne. Måske skal distrikterne 
laves lidt om, så patienterne bliver fordelt lidt anderledes. 
Superbrugergruppen ser på det. 
 

Indkøb 
 

Der indkaldes til et møde med indkøberne, Birthe og Hanne, så der bliver 
konteret på der rigtige konti efter den nye kontoplan. 
 

Referencepriser Referencepriserne er endelig klar. Tidligere aftaler skal ses igennem og 
priser skal rettes. Nye kontrakter skal sendes til de private tandlæger. 
 

Brev til forældre der ønsker 
udmeldelse til privat tandlæge 

Der skal laves et brev til forældre ang. egenbetaling. Vi har et brev til de 16-
21 årige, men vi mangler et til dem under 16 år. Der arbejdes på det. 
 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde: 
 
Husk punkter til dagsorden 

30. april 2024 kl. 9.00 

For referatet TV 
 


